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　　1、Numerous loving wishes for my wife who will always be my valuable Christmas gift and everything to me.
　　无尽的爱恋与祝福，献给我的爱妻，你永远是我珍贵的圣诞礼物和我的一切。
　　2、Please accept my season\'s greetings.
　　请接受我节日的祝贺。
　　3、With the compliments of the season.
　　祝贺佳节。
　　4、Hope you enjoy the happiness of Christmas and all the trimmings.
　　祝你享尽圣诞佳节的快乐和圣诞的礼品。
　　5、Thinking of you at Christmas time.
　　圣诞佳节，我想念你们。
　　6、Best wishes at Christmas.I miss you.
　　圣诞的祝福，真诚的思念。
　　7、May the season\'s joy fill you all the year round.
　　愿节日的愉快伴你一生。
　　8、Take your passion and make it come true.
　　发挥你的热情，让美梦成真。
　　9、There s no place like home for the holidays.
　　在这个佳节里，没有比家更好的地方了。
　　10、I hope this card reaches you in time for Christmas.
　　希望你能在圣诞节前收到这张卡片。
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　　1、May the beauty and joy of Christmas remain with you throughout the new year！愿圣诞美景与欢乐常伴随你！
　　2、In the season of joy I present my sincere wishes and kind thoughts。 May the kind of Christmas outshine all the rest。在这欢乐的时节给你我最真的祝福和亲切的思念，愿你今年的圣诞比往年更璀璨。
　　3、Wishing you and your family a very merry Christmas。祝福您及您的家人圣诞欢乐。
　　4、May the Christmas be a time of laughter and real enjoyment for you。 Best wishes。愿圣诞不仅仅是你欢笑的时刻，更是你欣喜的日子。祝福你。
　　5、A Merry Christmas and a wonderful New Year。圣诞欢乐，新年好！
　　6、May the glow of Christmas candle fill your heart with peace and pleasure and make your New Year bright。 Have a love filled Christmas and New Year！愿圣诞的烛光带给你祥和与喜悦，祝你的圣诞和新年充满爱。
　　7、With all good wishes for a brilliant and happy Christmas season。 Hope thingsare going all right with you。在这辉煌欢乐的圣诞佳节，献上一切完美的祝福！祝一切顺心如意！
　　8、Hope you enjoy the happiness of Christmas and all the trimmings。祝你享尽圣诞佳节的欢乐和圣诞的礼品。
　　9、Wishing you a song in your heart at Christmas and blessings all year long。圣诞之际，祝你心中有首欢乐的歌，新年欢乐！
　　10、A cheery Christmas and the New Year hold lots of happiness for you！给你异常的祝福，愿圣诞和新年带给你无边的幸福如意。
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　　1、May the Christmas candle bring you peace and happiness.
　　愿圣诞之夜的烛光，带给你温馨和芬芳。
　　2、With music,candle and bell may peace and happiness be with you.
　　乐声环绕，烛光闪烁，钟声飘向远方，让幸福、安康、快乐，降临到你和家人的旁边。
　　3、Stars are shining.May Santa Claus come to you with joys and happiness.
　　星光闪烁，圣诞老人来到你的床前，将欢乐与祝福，洒满你的房间。
　　4、Mountains and rivers cannot separate us.Maerry Christmas.
　　远隔千山万水，也隔不断我对你的思念。祝你圣诞快乐。
　　5、peace and happiness be your every moment of the Christmas tide.
　　在这特别的日子里，愿这小小的圣诞贺卡，带去我对你特别的思念
　　6、I can\'t give you the whole world, but my world, all for you. Merry Christmas!
　　我不能给你全世界，但是，我的世界，全部给你。圣诞快乐!
　　7、May the spirit of Christmas bring you joys and happiness all through the New Year.
　　圣诞老人的祝福，陪伴着你，保佑着你，地久天长。
　　8、Red candle,pine tree and Christmas are greeting you,wishing youth and happiness be your.
　　红烛、松树、圣辰，祝福你，我的友人，青春永驻，幸福长在。
　　9、365里路，每一步都有我的圣诞祝福;365个日夜，每一天都有我温馨的问候。
　　My wishes come to you with the flying snow.May you be happy at Christmas and always.
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　　1、Wishing you all the blessings of a beautiful Christmas season.
　　愿你拥有圣诞节所有美好的祝福。
　　2、Wishing you a Christmas of happy time and a New Year of happy days.
　　愿圣诞是你快乐的时节，愿新年是你幸福的日子。
　　3、Hope all your Christmas dreams come true!
　　愿你所有的圣诞梦想都成真!
　　4、Christmas and new year\'s greetings.
　　敬祝圣诞，恭贺新喜。
　　5、Arm hearted wishes for an old fashioned Christmas and a happy New Year filled with all your favorite things.
　　传统佳节之际，献上圣诞的殷殷祝福，祝新年万事如意!
　　6、I wish you a merry Christmas. All affection and best wishes to you and yours.
　　以我所有的爱心与真诚祝你及全家圣诞快乐。
　　7、I am willing to accompany you through the cold winter, through Christmas, and meet the spring light of the recovery of all things together.
　　我愿意陪你熬过寒冬，度过圣诞节，一起迎接万物复苏的春光。
　　8、Your smile is the most beautiful Christmas present.
　　你的笑脸才是最美的圣诞节礼物。
　　9、Christmas time is here. I hope you have a wonderful New Year. May every day hold happy hours for you.
　　圣诞来临，祝新年快乐，愿你时时刻刻幸福欢乐!
　　10、May the bright and festive glow of Christmas candle warm the days all the year through. Hoping you will have a wonderful time enjoying Christmas Day and wishing you a New Year that is happy in every way.
　　愿明亮喜庆的圣诞烛光温暖一年中的每个日日夜夜，祝你欢欢喜喜度圣诞，高高兴兴过新年!
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　　1、祝您圣诞乐开怀，四季永平安！
　　I wish you a merry Christmas and peace in the four seasons!
　　2、今天是你圣诞节，祝你开心快乐！
　　Today is your Christmas. I wish you happiness!
　　3、送你深深的祝福，祝你圣诞节快乐。
　　I send you my best wishes for a merry Christmas.
　　4、愿圣诞的快乐一年四季常在。
　　May the joy of Christmas be with you all the year round.
　　5、圣诞来临幸福传递，转发越多越出奇迹，财运福运全属于你。
　　Christmas is coming, happiness is passing on, the more you forward, the more miracles. Wealth and fortune belong to you.
　　6、亲爱的，圣诞节快乐！
　　Dear, Merry Christmas!
　　7、我收到过的圣诞礼物，是穿越风雪为我而来的你。
　　The best Christmas present I have ever received is you who came for me through the wind and snow.
　　8、祝你万事如意！
　　I wish you all the best!
　　9、祝你幸福依旧。
　　I wish you happiness.
　　10、我们是圣诞老人把爱送给你。
　　We are Santa Claus and give you love.
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